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Our product range of construction putty, provide excellent adhesion to 

surfaces, and ensure excellent grindability. They could be used in 

various settings such as forming a good surface for paint and varnish, 

filling cracks, smoothing scratches and other irregularities in plaster, 

concrete, walls, gypsum boards and wooden boards

PUTTY
PRODUCT CATALOGUE



POLYWED’S

Overview

The Progressive Center Company is a privately held industrial company that was founded in 
1988 in Jeddah, Saudi Arabia. Our company specializes in locally manufacturing a 
comprehensive series of high-performance Building Materials and advanced construction 
chemicals. For more information on our products and services please visit our website 
www.polywed.com.sa

Polywed continuously formulates products that are easy and fast to apply. Thus 
we deliver higher productivity and benefits to the end-user such as shorter repair 
deadlines and minimum inconvenience

EASY TO APPLY01

Our products are designed precisely to endure the weather conditions in our 
geographic region. Extreme heat, big temperature disparities, and high load are 
foreseen and neutralized with modern chemical formulas.

LOCALY TAILORED02

Our products have been selected so that you can easily find the right product for 
your individual construction case and conditions. This optimizes costs and 
extends the life of the coatings.

SPECIALIZED PRODUCTS03

Some of our products are specifically designed to prevent their emergence and 
development. This not only eases the maintenance of coatings but also gives 
provides users with a healthy living environment

RESISTANCE TO MICROORGANISMS04

For more technical  information please visit www.polywed.com.sa

TOGETHER WE BUILD
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For more technical  information please visit www.polywed.com.sa
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Crack Filler 

A High-performance polymer modified crack filler/fair coat wall plaster. This product can be used for interior and 

exterior use in order to fill cracks up to 8mm in the concrete surfaces. 

areas for use:

1- Filling concrete cracks, and holes 

2- Leveling uneven surfaces 

3- Smoothing cracks and holes at door frames 

Water-Based Putty 

A ready-to-use water-based acrylic putty, suitable for stuccoing (skim coat puttying) in interior and exterior areas. It is 

very convenient in application and rubbing. It provides a flat and smooth final surface, ready for priming and painting

areas for use:

1- ideal stuccoing surfaces of plaster, concrete, masonry, wood, gypsum board, and cement board.

2- For curing plastic-based paints 

3- Ideal filler for leveling up of walls before tile laying and For fixing plasterboard panels.

2- As a fairing or skim coat to cover and make good blemishes in concrete surfaces such as slight honeycombing, 

blowholes, defects 

Oil Based Putty 

A ready oil-based putty used to provide a smooth finish for plaster, brick, stone, wood, etc. mostly used before painting 

or other finishes.

areas for use:

1- For curing oil-based paints 

2- Skimming expanded polystyrene and asbestos for painting ease. 

3- For filling small cracks in woodwork, defective paintwork, and pages between floor boards.

Y1

Y2

Y3

Y4

Powder Based Putty  
A single component polymer modified with fiber-reinforced repair mortar, fine fillers, bonding chemicals, and 

high-performance additives. Used after plastering building blocks or bricks, to create a thin underlayment to repair 

undulations and provides a smooth surface finish that is ideal for subsequent application of paint & decorative coatings.

areas for use:

1- Applied internally onto walls and ceiling surfaces and suitable for use in wet areas like bathrooms, toilets and kitchens 

2- Leveling of minor surface undulation of plaster and concrete. In addition to concrete surfaces that are smooth and also 

precast concrete surfaces 

3- As a thin patch mortar, pinhole filler and color matching coat 

PUTTY

For more technical  information please visit www.polywed.com.sa
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HEAD OFFICE IN SAUDI ARABIA 

Progressive center company ltd. (Polywed)

WWW.POLYWED.COM.SA

Alhassan Alhalowani Street 
Abruq Ar Rughamah Dist. 
Building No. 8178 
Zip Code 22261
Tel: 012 661 5008
Toll Free: 9200 09671
E-mail : info@polywed.com.sa  
Saturday - Thursday 7:00 AM - 3:00 PM

CORPORATE HEADQUARTERS

Rabigh, Saudi Arabia 
2nd Industrial City
Tel: 012 661 5008
Toll Free: 9200 09671
E-mail: info@polywed.com.sa 
Sunday - Thursday: 8:00 AM - 05:00 PM
Disclaimer: Visitors are allowed
entry by appointment only

RABIGH FACTORY

Store 19, Al Baladeah Street, Othman
Commercial Center, Azziyah Dist, 
Jeddah 23334
Tel: 
Toll Free: 
E-mail : rabeh@polywed.com.sa 
Saturday - Thursday 8:00 AM - 6:00 PM

To save our electronic business card directly to the contacts of your phone, please open your 
phone camera and scan the bar code below. The following (Virtual Contact File), is a file 
format standard for electronic business cards that contains our corporate information, 
telephone numbers, e-mail addresses, and company website. 

@PolywedKsa

012 661 5008
9200 09671

CENTRAL WAREHOUSE



المكتب الرئيسي في المملكه العربيه السعوديه

شركة مصنع المركز التقدمي (بولي ويد)

WWW.POLYWED.COM.SA

7:00 A.M.- 3:00 P.M.

لحفظ بطاقة أعمالنا الإلكترونية مباشرة إلى جوالك ، يرجى فتح كاميرا هاتفك ومسح الرمز الشريطي 
أدناه. ما يلي (ملف جهة اتصال افتراضي) وهو يحتوي على معلومات الشركة من أرقام الهواتف 

وعناوين البريد الإلكتروني وموقع الشركة على الويب

@PolywedKsa

شارع الحسن الحلواني ، حي ابرق الرغامة 
 رقم المبنى  ٨١٧٨  وحدة رقم ٢

 رمز البريد ٢٢٢٦١ الرقم الإضافي ٢٥٩٣
تليفون:  

الرقم المجاني:
info@polywed.com.sa :الايميل

السبت الى الخميس من الساعة

مستودع المركزي

012 661 5008
9200 09671

المدينه الصناعيه الثانيه 
رابغ، المملكة العربية السعودية 

تليفون:   
الرقم المجاني:

 info@polywed.com.sa :الايميل
السبت الى الخميس من الساعة 

تنويه: لا يسمح للزوار دخول المصنع الى بموعد رسمي 

مصنع رابغ 

012 661 5008
9200 09671

8:00 A.M.- 5:00 P.M.

 المقر الرئيسي للشركة

رقم المتجر ١٩ شارع بلديه
مركز عثمان، حى العزيزية الرمز البريدي ٢٣٣٣٤ ،

جده ، المملكه العربيه السعوديه 
تليفون:   

الرقم المجاني:
الايميل:  

السبت الى الخميس من الساعة

012 661 5008
9200 09671

8:00 A.M.- 6:00 P.M.
 rabeh@polywed.com.sa 



معاجين

www.polywed.com.sa  لمزيد من المعلومات التقنية يرجى زيارة موقعنا الاكتروني



معجون بودرة
بوليمر أحادي المكون تم تعديله باستخدام ملاط إصلاح مقوى بالألياف ، وحشوات دقيقة ، ومواد كيميائية رابطة ، وإضافات عالية الأداء. 

تستخدم بعد تجصيص كتل البناء أو الطوب ، لإنشاء طبقة سفلية رقيقة لإصلاح التموجات لتوفير تشطيب للاسطح و هوا أملس مما 

يجعله مثالي للتطبيق اللاحق للطلاء الزخرفي.

 أماكن الاستخدام:

١- يطبق داخليا على الجدران والأسطح السقفية ومناسب للاستخدام في المناطق الرطبة مثل الحمامات والمراحيض والمطابخ

٢- مناسب الأسطح الخرسانية الناعمة وكذلك الأسطح الخرسانية مسبقة الصب

٣- كملاط رقيق ، حشو الثقب وطبقة مطابقة اللون

معاجين

Y1

www.polywed.com.sa  لمزيد من المعلومات التقنية يرجى زيارة موقعنا الاكتروني

معبئة الشقوق 
معجون ذات اساس اسمنتي مقوى بالألياف و مواد كيميائية رابطة عالية الأداء و معدلة لتعبئة الشقوق حتى ٨ مم للاستعمال الداخلي و 

الخارجي

 أماكن الاستخدام:

١- ملء الشقوق والثقوب

٢- تسوية الأسطح غير المستوية

٣- تنعيم الشقوق والثقوب في إطارات الأبواب 

معجون باساس مائي 
معجون أكريليك مائي جاهز للاستخدام ، مناسب للياسة (معجون طبقة خالي من الدسم) في المناطق الداخلية والخارجية. سهل للغاية في 

التطبيق. يوفر سطحًا نهائيًا مسطحًا وسلسًا ، جاهزًا للطلاء

 أماكن الاستخدام:

١- الأسطح الجصية المثالية من الجبس والخرسانة والبناء والخشب وألواح الجبس ولوح الأسمنت

٢- لمعالجة الدهانات البلاستيكية

٣- مثالية للارتفاع في مستوى الجدران قبل وضع البلاط ولوحات الألواح الجبسية

 معجون باساس زيتي
معجون جاهز ذو أساس زيتي يستخدم لتشطيب ليعطي لياسة ناعمة ويستخدم لطوب والحجر والخشب وما إلى ذلك.يستخدم هذا المنتج  

في الغالب قبل الطلاء لمعالجة الدهانات الزيتية. 

 أماكن الاستخدام:

١- لمعالجة الدهانات الزيتية

٢- تقشير البوليسترين الموسع والأسبستوس لسهولة الطلاء.

٣- لتلوين الشقوق الصغيرة في الأعمال الخشبية وأعمال الطلاء المعيبة والصفحات بين ألواح.
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اصلاح الخرسانة 

R

مواد البناء المستدامة 

S

أدوات البناء
ومعدات السلامة 

Q

مركبات لمعالجة

C

منتجات الايبوكسي  

E

دهانات

P

معاجين 

Y

مواد اللياسة

L

مواد عزل 

W

مواد الربط

B

غراء بلاط 

T

ترويبه 

G

تصدير محلي تفصيل و تغليف منتجات
حسب الطلب

توزيع عينات و شرحهاتصدير تطبيق المنتجات  الاستشارات والدعم الفني 

www.polywed.com.sa  لمزيد من المعلومات التقنية يرجى زيارة موقعنا الاكتروني

مجموعة

 خدماتنا

مجموعة

 منتجاتنا



شركة مصنع المركز التقدمي والمعروفة أيضا بالاسامي التجاري بولي ويد و معا نبني ،  هي شركة من القطاع 
الخاص وقد أسست في عام 1988 م ومقرها الرئيسي مدينة جدة بالمملكة العربية السعودية ، ونحن شركة 
متخصصة في صناعة مواد البناء والكيماويات المتخصصة مثل العوازل و الايبوكسيات ومواد إصلاح الخرسانة 

وجميع أنواع غراء البلاط ومواد الربط الكيميائي

تعمل بولي ويد باستمرار على صياغة منتجات سهلة وسريعة التطبيق. وبالتالي نقدم إنتاجية وفوائد 
أعلى للمستخدم النهائي 

الحرارة  الجغرافية من  القاسية  في منطقتنا  الجوية  الظروف  لتحمل  بدقة  تم تصميم منتجاتنا 
الكيميائية  الصيغ  باستخدام  العالي  والحمل   ، الحرارة  درجة  في  الكبيرة  والتفاوتات   ، الشديدة 

الحديثة.

تم اختيار منتجاتنا بحيث يمكنك بسهولة العثور على المنتج المناسب لحالة وظروف البناء الفردية 
الخاصة بك. هذا يحسن التكاليف ويطيل عمر الطلاء.

تم تصميم بعض منتجاتنا خصيصًا لمنع ظهور وتطور البكتريا و الميكروبات التي توفر للمستخدم 
النهائي  بيئة معيشية صحية

سهلة التطبيق 1

صناعه سعوديه محليا 2

منتجات متخصصة 3

مقاومة للبكتيريا  والميكروبات  4

www.polywed.com.sa  لمزيد من المعلومات التقنية يرجى زيارة موقعنا الاكتروني

نبذه

عن الشركة



مــعـــــا نـبـنــــي 
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من  منتجاتنا  مجموعة  مختلفة.  لأغراض  تستخدم  المعجون  من  مختلفة  أنواع  هناك 

معجون البناء ، توفر إلتصاق ممتاز على الأسطح ، وتضمن قابلية ممتازة للطحن. يمكن 

و  والمائي،  الزيتي  لدهان  جيد  تشكيل سطح  مثل  إعدادات مختلفة  استخدامها في 

ملء الشقوق ، و تنعيم الخدوش وغيرها من الخرسانة والجدران وألواح الجبس والألواح 

الخشبية

معاجين 
المنتجات  دليل 


